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"Book of Kells" / Catholic parish of Zell invites you 
 

BOOKS 
ZELL. The Catholic parish of St. Peter invites you to take a musical journey 
through time to perhaps the "most beautiful book in the world", the Irish  
"Book of Kells", in the parish church on Friday at 8 pm. 
 
About 1200 years ago three monks in Ireland wrote and illustrated the four 
Gospels in Latin with endless ingenuity on veal parchment. The Munich 
artist Mario Kleff meticulously handcrafted this manuscript with original 
recipes. Gaby Fischer gives a lecture on the "Book of Kells" and presents 
parchments and prints by Mario Kleff. An original facsimile of the book is 
available for viewing. The shamrock duo brings early Ireland to life 
musically. Entry is 12 marks. (hu) 
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"Book of Kells" / Katholische Kirchengemeinde Zell lädt ein 
 

BOOKS 

ZELL. Zu einer musikalischen Zeitreise zum vielleicht "schönsten Buch der 
Welt", dem irischen "Book of Kells", lädt die Katholische Kirchengemeinde 
St. Peter für kommenden Freitag, 20 Uhr, in die Pfarrkirche ein. 

 

Vor etwa 1200 Jahren schrieben und illustrierten drei Mönche in Irland mit 
unendlichem Einfallsreichtum auf Kalbspergament die vier Evangelien in 
lateinischer Sprache. Der Münchener Künstler Mario Kleff ließ diese 
Handschrift mit Originalrezepturen in akribischer Handarbeit neu erstehen. 
Gaby Fischer referiert über das "Book of Kells" und präsentiert Pergamente 
und Drucke von Mario Kleff. Ein Originalfaksimile des Buches liegt zur 
Ansicht aus. Das Shamrock-Duo läßt dabei das frühe Irland musikalisch 
lebendig werden. Der Eintritt beträgt 12 Mark. (hu) 
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